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Verksamhetsberättelse för Bågskyttarna Kil verksamhetsåret 2022- 2023. 

 

 

Under verksamhetsåret har styrelsen bestått av följande personer: 

 

Ordförande   Ingmar Johansson 

Kassör   Maria Willman 

Sekreterare  Leif Malm 

Ledamot  Dan Södersten 

Ledamot  Jan Strömberg 

1.e suppleant Malin Efraimsson 

2:e suppleant Anders Ekman 

Valberedning  Björn Johansson (sammankallande) 

  Gunnar Olsson 

 

Materialförvaltare Krister Lehn 

 

Medlemmar  29 st. medlemmar. 

 

Möten Under verksamhetsåret har styrelsen haft styrelsemöten vid fem 
tillfällen. 
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Träningsverksamhet 

Vår träning har vintertid varit i Skjuthallen, och sommartid vid Anneberg i Lökeneskogen. 
Tisdagar har träningen startat kl. 19.00. Torsdagar startar träningen med ”prova på” mellan 
kl 19.00 till 20.00.  Därefter är det vanlig träning för klubbens medlemmar. Övrig tid under 
veckan finns möjlighet att träna enskilt för de som har tillgång till nyckel.  
Onsdagskvällar disponeras lokalen av Kils Jakt & Sportskytteförening, som bedriver 
verksamhet med luftgevärsskytte.  
 

Ungdomsverksamhet 

Våra ungdomar är viktiga för föreningens fortlevnad. Känslan är att börjar komma tillbaka till 
någon form av normalläge igen efter pandemin. Vi har ett antal nya bågskyttar framför allt 
på torsdagar. Glädjande är att vi har haft ganska många flickor som provat på bågskytte. 
Svårigheterna är som tidigare att få dem att komma vidare, och skaffa eget material, och 
börja tävla. 

 

Skjuthallen 

Verksamheten har pågått som vanligt under verksamhetsåret i Skjuthallen. I början av 
hösten har vi fått indikation på att kommunen skall byta ut befintlig belysning mot 
ledbelysning. Detta är välkommet då armaturer och nuvarande lysrör börjar tappa effekt.  

Kommunen har dessutom förvarnat att man kommer att byta låssystem i dörren till 
Skjuthallen, med motiveringen att man vill ha samma nyckelsystem i alla kommunens hallar. 
Ett resultat av detta blir att föreningarna som disponerar hallen, kommer att få ett begränsat 
antal nycklar. I förlängningen innebär detta att alla inte kommer få möjlighet att till egen 
nyckel. 

 

Anneberg 

Vår utebana har använts som vanligt under året. Det nya taket blev bra, och nu är stugan 
räddad i alla fall vad gäller vatten uppifrån. Renoveringen av entrén är inte helt klar. De 
målade staketspjälorna, och nya reglar, ligger i stugan i avvaktan på våren. Till våren måste vi 
dessutom hitta en lösning för taket på vårt förråd.  Som vanligt är det en del arbete med att 
klippa gräs och liknande. En höjdpunkt under året är att vi fått en ny toalett (bajamaja). 
Anskaffandet gick smidigt genom Krister Lehns kontakter. Detta blir ett lyft både för oss som 
tränar, och vid tävlingar. Inför nästa säsong är det ett måste att samtliga band på de sk 
longlife buttarna byts ut. Solen tar hårt på banden. 
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Klubbarrangemang 

Föreningen har inte arrangerat några egna nationella tävlingar under året. Däremot är vi 
medarrangörer till såväl Sommar som Vinterserien. Vinterserien, för vår del genomförs i 
Fageråshallen där vi står för materialet.  

 

SM-tävlingar 

Tavla inne 

Årets Inomhus-SM arrangerades även i år på Bosön. En skytt var anmäld från vår förening, 
men fick lämna återbud på grund av sjukdom.  

Tavla-ute. 

Arrangör var Järnvägens BF, och tävlingen genomfördes i Östansjö. Ett väl genomfört 
arrangemang. 

Från föreningen deltog 3 skyttar i tävlingen. Vi deltog även i lagtävlingen för compound. 

Dan Södersten i klassen C60M, och placerade sig på 1:a plats. 

Leif Malm i klassen C60M och placerade sig på en 4:e plats. 

Jan Strömberg i C50M och placerade sig på en 5:e plats 

Compoundlaget placerade sig på en 8:e plats 

 

Fält-SM 

Fält-SM arrangerades av Mjölby Bågskyttesällskap.  

Från föreningen deltog 1 skytt. 

Dan Södersten i klassen C60M, och placerade sig på en 2:a plats.   

    

3D-SM 

Årets 3D-SM arrangerades för första gången av Arvika Archery. Tävlingen var förlagd till 
terrängen runt ”Hagegården” i Brunskog. Trots mycket regn före tävlingen, blev det ett bra 
arrangemang.  Från föreningen deltog en skytt i tävlingen 

Leif Malm i klassen C60M  placerade sig på 2:a plats. 
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……………………………………………………………..                   ……………………………………………………………. 

Ingmar Johansson, ordförande                       Leif Malm, sekreterare 

 

 

 

……………………………………………………………….                 …………………………………………………………… 

Maria Willman, kassör   Jan Strömberg, ledamot 

 

 

 

……………………………………………………………….. 

 

Dan Södersten, ledamot 

 

 


